
 

 

Overzicht toezeggingen raadsvergadering 13 februari 2020, voortgezet op 20 februari 2020 

Titel Agendapunt Toezegging Portefeuille

houder 

Stand van zaken Datum 

afdoening 

Bijlage(s) 

AVG en toegang 

tot systemen 

Gemeenteraad 13-02-

2020 10. Kredietvoorstel 

tbv implementatiekosten 

realiseren 1 ICT 

omgeving voor 

geïntegreerde ambtelijke 

organisatie Voerendaal 

Simpelveld 

De burgemeester zegt toe 

in reactie op de vraag van 

de heer Vliegen: om na te 

gaan hoe het zit met de 

AVG en de toegang tot de 

systemen door ambtenaren 

van beide gemeenten. 

Burg. 

Houben 

Is niet meer aan de orde. 7-5-2020  

Informatie over 

zaken die spelen 

rondom de 

functionele 

integratie 

Gemeenteraad 13-02-

2020 10. Kredietvoorstel 

tbv implementatiekosten 

realiseren 1 ICT 

omgeving voor 

geïntegreerde ambtelijke 

organisatie Voerendaal 

Simpelveld 

De burgemeester zegt toe 

in reactie op de vragen van 

de heren Vliegen en Zinzen 

om, in de bijeenkomst van 

de gezamenlijke raden van 

Simpelveld en Voerendaal 

op 11 maart 2020 

aangaande de functionele 

integratie, opmerkingen te 

maken over de zaak die 

heeft gespeeld en alle 

mogelijke informatie 

daarover te verschaffen. 

Burg. 

Houben 

Verwezen wordt naar de 

bijeenkomst van 11 maart j.l. 

7-5-2020  

Afslag Gemeenteraad 13-02-

2020 4. Open Club 

Klimmen 

Wethouder Braun zegt toe 

in reactie op de vraag van 

de heer Faessen: niet blind 

te zijn voor welke afslag 

Wethouder 

Braun 

Voor de raadsvergadering 

van 4 juni wordt een 

raadsvoorstel voorbereid.  

7-5-2020  



 

 

dan ook als het plan 

herzien moet worden als 

het niet lukt de co-

financieringsopdracht voor 

elkaar te krijgen en de 

wethouder gegarandeerd 

terugkomt om het voorstel 

opnieuw op tafel te leggen. 

Geen pullfactor Gemeenteraad 13-02-

2020 3.a. Motie vreemd 

aan de orde van de dag: 

Leefbare kernen met 

toekomstbestendige 

scholen 

Wethouder Braun zegt in 

reactie op de vraag van de 

heer Vliegen over de 

termijn: dat de toezegging 

door het college al gedaan 

is in de vorm van zij moeten 

zorgen dat de school in 

Ransdaal en Ubachsberg 

voordat de schop in de 

grond is en ze in Klimmen 

het nieuwe geval met de 

nieuwe school klaar 

hebben, ze geen pullfactor 

hebben naar Klimmen maar 

in Ransdaal de zaak in orde 

hebben. Dat is prioriteit 1. 

Wethouder 

Braun 

Met deze planning wordt 

rekening gehouden bij de 

uitwerking van de motie.  

7-5-2020  

 


